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Protokół Nr 3/2019  

Ze wspólnego posiedzenia Komisji Społecznej i Komisji Gospodarczej  

Rady Miejskiej w Rzepinie  

w dniu 28 października 2019r. o godz. 13:30 

 

  

Obecni radni:            Nieobecny radni: 

1. Depczyński Kazimierz          1. Adrian Kasik 

2. Gajda-Cikota Anna 

3. Komar Eugeniusz 

4. Kramarzewska Krystyna 

5. Nowak Wioletta 

6. Jarosław Dudzis 

7. Ryszard Rybowiak 

 

  Przewodnicząca Komisji Społecznej Krystyna Kramarzewska otworzyła 

wspólne posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Gospodarczej witając wszystkich 

przybyłych, informując jednocześnie iż porządek posiedzenia przedstawia się 

następująco: 

 1. Podsumowanie pracy szkół i przedszkoli w roku szkolnym 2018/2019. 

 2. Przygotowanie gminy do zimowego utrzymania dróg i chodników. 

 3. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w    

                Rzepinie, która odbędzie się w dniu 29.10.2019r. 

 4. Sprawy różne 

 

Pkt 1. Podsumowanie pracy szkół i przedszkoli w roku szkolnym 2018/2019. 

Głos zabrał Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Rzepinie Pan 

Sławomir Kulczyński przedstawiając wyniki egzaminów, które miały miejsce w maju, i tak: 

- egzamin ósmoklasisty, który składał się z trzech części: języka polskiego, matematyki i języka 

obcego. Egzamin z języka polskiego wypadł bardzo dobrze na poziomie 60% jest to poziom 

województwa. Egzamin z matematyki wypadła na poziomie 39,6% natomiast jeśli mowa                

o egzaminie z języków to pierwszym  językiem był język angielski, średnia zdawalność z tego 

przedmiotu to 55% i jest to wynik powyżej średniej w powiecie. Drugim językiem na egzaminie 
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był język niemiecki, który wypad bardzo dobrze, średnia w gminie to 48% gdzie w Polsce jest 

42% a w województwie 40%. 

- egzamin gimnazjalny, składał się z trzech części: humanistycznej, przyrodniczo-

matematycznej oraz języków obcych. W części humanistycznej pierwszym egzaminem był 

egzamin z historii i wiedzy o społeczeństwie, gmina osiągnęła wynik 61,25% i jest to najwyższy 

wynik w naszym powiecie. Drugim egzaminem, który zdawali gimnazjaliści był egzamin z 

języka polskiego, którego wynik osiągnął poziom województwa. W części matematyczno-

przyrodniczej Gmina Rzepin wypadła na poziomie 50,58% i również był to wynik wyższy od 

średniej krajowej. Egzamin z matematyki wypadł na poziomie 38,59%, wynik ten jest zbliżony                        

do średniej województwa. Język angielski na poziomie podstawowym wypadł na poziomie 

58%, natomiast język niemiecki został dużo lepiej zdany i tak 70,29% zdawalność w gminie, 

w Polsce 51% a w województwie 54%. 

- egzamin maturalny wyszedł na poziomie 81% zdawalności. Do egzaminu maturalnego 

przystąpiło 47 uczniów po raz pierwszy oraz 8 osób z lat poprzednich. 

 

Pkt 2. Przygotowanie gminy do zimowego utrzymania dróg i chodników. 

 

Przewodnicząca Komisji Społecznej Krystyna Kramarzewska poprosiła Kierownika Referatu 

Gospodarki Komunalnej i Środowiska Pana Artura Pacześnego o zabranie głosu w powyższym 

temacie. 

Na dzień dzisiejszy Gmina Rzepin jest na etapie postępowania przetargowego. Zakres 

zimowego utrzymania na terenie miast i gminy jest podobny do zakresu z tego roku, i tak:  

- koordynowanie prac związanych z prowadzenie akcji zimowej 

- przygotowanie sprzętu niezbędnego do odśnieżania dróg i zwalczania śliskości zimowej 

- przygotowanie materiałów uszorstniających w tym do obsługi Placu Ratuszowego 

- zgarnianie śniegu z jezdni, chodników i przejść dla pieszych, zatok postojowych i parkingów 

na odcinkach objętych planem zimowego utrzymania 

- zwalczanie śliskości na chodnikach 

- zwalczanie śliskości na jezdniach, poprzez posypywaniem mieszanką 

- udrożnianie dostępu do studzienek kanalizacji deszczowej 

- załadunek i wywożenie śniegu w ramach potrzeby 

- sprzątanie ulic po zimie. 

Obecnie do 15 listopada obowiązuje umowa z Firmą Hurtownia Artykułów Przemysłowych 

Stanisław Kołoszyc, jest to firma z Cybinki, poinformował Pan Artur Pacześny. 
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 Przewodnicząca Komisji Społecznej zwróciła się z pytaniem, kto obsługuje drogi 

wojewódzkie i powiatowe? 

 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Środowiska Pan Artur Pacześny 

poinformował, iż drogami wojewódzkimi zajmuje się Zarząd Dróg Wojewódzkich natomiast 

drogami powiatowymi Zarząd Dróg Powiatowych. 

 

Pkt 3. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w 

Rzepinie, która odbędzie się w dniu 29.10.2019r. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej przedstawiła Pani Małgorzata 

Barwińska Skarbnik Gminy Rzepin informując, iż zmiany w przedstawionym projekcie 

uchwały dotyczą sołectw: Kowalowa, Drzeńska i Lubiechni Małej. 

Zabezpiecza się również kwotę 40.000,00 zł w rozdziale 70005 § 4300, jest to kwota 

przeznaczona na operaty szacunkowe, podziały działek i ogłoszenia o sprzedaży i kwotę 

30.000,00 zł w rozdziale 92105 § 4300 jest to kwota przeznaczona na wigilię miejską. 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt ww. uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

przedstawiła Pani Anna Antoszewicz Inspektor ds. podatków i opłat lokalnych.  

 Proponuje się zmianę stawek podatku od gruntów związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej oraz od budynków związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej. Inflacja w tym roku wyniosła 1,8%. 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt ww. uchwały. 

 

Projekt uchwały sprawie uchylenia uchwały w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości w ramach regionalnej pomocy inwestycyjnej na inwestycje początkowe 

przedstawiła Pani Anna Antoszewicz Inspektor ds. podatków i opłat lokalnych informując,                    

iż Celem uchylonej uchwały było zachęcenie poprzez ulgi do inwestowania na terenie naszej 

gminy. Niestety uchwała nie spełniła zamierzonych oczekiwań. Obecnie obserwuje się dość duże 

zainteresowanie ze strony inwestorów, ale to nie ulgi w podatku od nieruchomości są czynnikiem 

tego zainteresowania a zupełnie inne aspekty, takie jak chociażby położenie czy możliwość 

szybkiego realizowania inwestycji. Przy małym zainteresowaniu ulgami w podatku                                    
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od nieruchomości nie ma powodu do rezygnacji z dochodu jaki stanowi dla gminy podatek                      

od nieruchomości. 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt ww. uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru leżącego przy ul. Północnej i ul. Elizy 

Orzeszkowej w Rzepinie przedstawiła Pani Joanna Pych Kierownik Referatu Gospodarki 

Przestrzennej i Nieruchomościami informując, iż w przedstawionym projekcie uchwały 

proponuje się przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru leżącego przy ul. Północnej i ul. Elizy Orzeszkowej w Rzepinie. 

Granice obszaru objętego niniejszą uchwałą, zostały przedstawione na mapie stanowiącej 

załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. Na tym terenie obowiązuje miejscowy plan 

zagospodarowania ale w związku z planowaną zmianą układu komunikacyjnego na tym terenie 

konieczne jest sporządzenie nowego planu, ponieważ projektowane rozwiązania 

komunikacyjne przewidują realizację zjazdu z ulicy Elizy Orzeszkowej. 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt ww. uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/227/2017 Rady Miejskiej w Rzepinie 

z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Drzeńsko, obręb Drzeńsko, gm. 

Rzepin, zmienioną uchwałą Nr XXXVI/273/2017 Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 27 

września 2017 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/227/2017 Rady Miejskiej w Rzepinie 

z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Drzeńsko, obręb Drzeńsko, gm. 

Rzepin przedstawiła Pani Joanna Pych Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Nieruchomościami informując, iż w Rada w 2017 roku podjęła uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości Drzeńsko, następnie uchwała ta została zmieniona w zakresie załącznika 

graficznego a teraz zostaje poszerzony obszar dla którego będzie sporządzony miejscowy plan 

zgodnie z załącznikiem do uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt ww. uchwały. 
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Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023 omówiła 

Przewodnicząca Komisji Społecznej jako Przewodnicząca Zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników poinformowała radnych, iż według stanowiska Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników, wszystkie zgłoszenia kandydatów spełniają wymogi formalne oraz 

materialnoprawne przesłanki określone w art. 158 i art.159 ustawy w związku z powyższym  

na sesji, która odbędzie się w dniu 29 października 2019r., Rady Miejska przeprowadzi 

głosowanie w sprawie wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Słubicach. 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt ww. uchwały. 

 

Pkt 4. Sprawy różne 

 

W sprawach różnych poruszony został temat dotyczący nazewnictwa ulic w Rzepinie. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                                               Przewodniczyła:  

Bernadetta Wąsowicz                                                   Przewodnicząca Komisji Społecznej            

          (-) Krystyna Kramarzewska 


